
Protokół Nr 41/21
z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa

i Rozwoju Gospodarczego
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

odbytego w dniu 1 grudnia 2021 roku
w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1100 do godz. 1215.

Przewodnicząca Komisji: Zygmunt Józef Kosk

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na komisji:

1. Zygmunt Józef Kosk
2. Dorota Niemyjska
3. Marek Karolewski
4. Stanisław Szczepan Kietliński
5. Włodzimierz Słonecki

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca
 Bogusław Jankowski – Sołtys wsi Nowodwory

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk dokonał otwarcia posiedzenia, 
stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie
Komisji Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego oraz Sołtysa wsi Nowodwory 
Bogusława Jankowskiego.

Ad pkt 2

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ciechanowiec na rok 2022 r. 
5. Sprawy różne.
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6. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk odczytał proponowany porządek 
posiedzenia i zapytał, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie proponowany 
porządek posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że proponowany porządek 
posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji.

Ad pkt 3 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
jest ściśle związana z budżetem gminy Ciechanowiec na 2022 rok. Jeżeli chodzi 
o lata od 2023 r. to są to prognozowane kwoty dochodów, wydatków, przychodów 
i rozchodów. Wieloletnia Prognoza Finansowa została opracowana do 2037 roku, 
ponieważ w roku 2022 planowany jest do zaciągnięcia kredyt w wysokości 
9 000 000,00 zł. W związku z tym, żeby zachować płynność kredyt trzeba rozłożyć 
na 15 lat. W roku bieżącym kredyt nie zostanie zaciągnięty. W związku z tym 
zadłużenie na koniec roku będzie wynosiło  5 900 000,00 zł. Wpłynęła pozytywna 
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku zarówno do projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022 – 2037 jak 
i projektu budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r. Opinia RIO opiera się na 
liczbach, czyli zachowaniu relacji określonych w ustawie, a nie na celach. Wskaźniki 
indywidualne dla gminy są dobre. W chwili obecnej obliczane są one na poziomie 
trzech poprzednich lat, natomiast do końca grudnia Burmistrz zdecyduje, czy 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej będzie obliczana średnia arytmetyczna 
z siedmiu poprzednich lat, czy z trzech. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że Radni zapoznali 
się z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku. 

Uchwała Nr RIO.II-00311-1/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii
o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Ciechanowiec na lata 2022 – 2037 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy są pytania do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022 – 2037.
Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na 
lata 2022-2037.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ciechanowiec na lata 2022-2037.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ciechanowiec na lata 2022-2037 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 4

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie 
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Ciechanowiec na rok 2022 r.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 
o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że budżet na 2022 rok jest duży. Same
wydatki majątkowe przekraczają kwotę budżetu sprzed kilku lat. Wydatki majątkowe 
wynoszą ponad 39 000 000,00 zł, a dochody majątkowe 21 000 000,00 zł. Pięć 
dużych inwestycji, takich jak ul. Podlaska, Armii Krajowej, Spółdzielcza, 
bioróżnorodność i fotowoltaika przeszło z poprzedniego roku. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że Radni zapoznali 
się z Uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Uchwała Nr RIO.II-00310-1/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii
o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Ciechanowiec na 2022 rok oraz 
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu stanowi załącznik nr 4 
do protokołu.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk, który zapytał o rezerwę 
ogólną i rezerwę celową.

W odpowiedzi Skarbnik Gminy poinformowała, że rezerwa ta jest zawsze dzielona na
połowę. Jedna część to rezerwa ogólna, a druga rezerwa na zarządzanie kryzysowe.
Środki na zarządzanie kryzysowe mogą być wydane na tzw. logistykę, czyli 
zorganizowanie jakichś działań. Zabezpieczenie środków w tych dwóch rezerwach 
jest obowiązkowe. Rezerwa ogólna zawsze uchwalana jest na początku roku na tzw. 
nieprzewidziane wydatki. 

Podjęto dyskusję dotyczącą bioróżnorodności. 

Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który zapytał, czy gmina posiadając wolne 
środki może nimi spłacić zaciągnięty kredyt. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że gmina Ciechanowiec musi mieć wolne 
środki ze względu na to, że realizowanych jest dużo projektów.  

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 41/21 z Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 1 grudnia 2021 roku

str. 3



Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk, który poinformował, 
że w roku 2022 planowany jest do zaciągnięcia kredyt w wysokości 9 000 000,00 zł 
i  wliczone jest w tą kwotę dofinansowanie ul. Podlaskiej, ul. Spółdzielczej i ul. Armii 
Krajowej. Radny zapytał, co z ulicami i drogami, na które Burmistrz wnioskował 
o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że konkurs na pozostałe inwestycje może 
rozstrzygnąć się dopiero na wiosnę 2022 r. i może okazać się, że realizacja tych 
inwestycji zostanie przesunięta na rok 2023. 

Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który zapytał o środki przeznaczone na 
zatrudnienie Kierownika Klubu Seniora.

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wszystkie środki przeznaczone na 
zatrudnienie Kierownika Klubu Seniora przekazane zostały z Urzędu 
Wojewódzkiego. 

Podjęto dyskusję na temat zatrudnienia Kierownika Klubu Seniora. 

Burmistrz poprosił na Komisję Dyrektor OPS Marzenę Kryńską.

Na Komisję weszła Dyrektor OPS Marzena Kryńska. 

Burmistrz zapytał czy Kierownik Klubu Seniora w Wojtkowicach będzie zatrudniony 
na cały etat.

W odpowiedzi Dyrektor OPS Marzena Kryńska poinformowała, że zarówno 
w Wojtkowicach jak i w Ciechanowcu Kierownik będzie zatrudniony na pół etatu. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 
do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022 r. 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt 5

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają sprawy 
różne.
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Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował, 
że wpłynęło pismo sołtysa wsi Nowodwory dotyczące zaproszenia na sesję Pani 
Haliny Kobryniak w celu podziękowania za wieloletnią współpracę.

Głos zabrał sołtys wsi Nowodwory, który na początku zapytał, czy został już złożony 
wniosek na remont drogi na tzw. ‘Ciasne’. Następnie odniósł się do złożonego pisma 
i poinformował, że wszyscy sołtysi chcą podziękować Pani Halinie za wieloletnią 
współpracę. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wniosek został złożony i droga ta jest 
inwestycją priorytetową. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają jeszcze 
sprawy różne.
Nie zgłoszono.

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk podziękował za udział 
w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał 
zamknięcia posiedzenia.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Przewodniczący Komisji

              Zygmunt Józef Kosk
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